
Protokół z LVI sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 19 czerwca 2023 r. (poniedziałek) w Chmielnickim Centrum Kultury,  

ul. Starobuska 10 w godzinach od 15:00 do 18:10. 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Anita Jabłońska, 

która przewodniczyła obradom.  

Przewodnicząca Rady powitała burmistrza Pawła Wójcika, zastępcę burmistrza Małgorzatę 

Przeździk, skarbnika gminy Chmielnik Annę Pleban, sekretarza gminy Andrzeja 

Łopacińskiego, radnych, kierowników i dyrektorów jednostek gminnych i ponadgminnych, 

sołtysów, pracowników urzędu oraz mieszkańców gminy.  

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 14 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych). 

Lista obecności radnych na LVI sesji, dnia 19 czerwca 2023 r., stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady rady gminy są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Kopie przechowywane są 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. Klauzula informacyjna wywieszona jest na 

drzwiach wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad wzięło udział 14  radnych. Za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 14 radnych. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita 

Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (NIEOBECNY), 

Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa 

(ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z LIII sesji. 

Do protokołu z LIII sesji nikt z radnych nie wniósł uwag.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem protokołu z LIII sesji Rady 

Miejskiej w Chmielniku (24.04.2023 r.) głosowało 14 radnych. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita 

Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (NIEOBECNY), 

Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa 

(ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 



 

 

4. Przyjęcie protokołu z LIV sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem protokołu z LIV sesji Rady 

Miejskiej w Chmielniku (12.05.2023 r.) głosowało 14 radnych. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita 

Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (NIEOBECNY), 

Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa 

(ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

 

5. Głosowanie nad wycofaniem przyjęcia protokołu z LV sesji Rady Miejskiej. 

Przed przystąpieniem do głosowania nad przyjęciem protokołu z LV sesji, głos zabrała radna 

Edyta Ciopińska, która odczytała uwagi do protokołu mieszkańca Andrzeja Nowaka. 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę.  

Po przerwie Przewodnicząca Rady Miejskiej zaproponowała zmianę w protokole, z którą 

nie zgodził się mieszkaniec Andrzej Nowak.  

Głos zabrał radny Jerzy Kulpiński, który zaproponował odłożenie głosowania nad 

protokołem z LV sesji, po odsłuchaniu nagrania z sesji.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za wycofaniem przyjęcia protokołu z LV sesji 

Rady Miejskiej w Chmielniku (29.05.2023 r.) głosowało 14 radnych. Wycofanie przyjęcia 

protokołu zostało podjęte jednogłośnie. 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita 

Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (NIEOBECNY), 

Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa 

(ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

  

6. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

Burmistrz krótko omówił wydarzenia, które miały miejsce pomiędzy sesjami.  

Do sprawozdania nie było pytań.  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chmielnik w 2023 

roku.  

Projekt uchwały omówił Zbigniew Kępa – Komendant Straży Miejskiej w Chmielniku. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LVI/548/2023 w sprawie wprowadzenia zmian do Programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chmielnik 

w 2023 roku głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do protokołu. 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), 

Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (NIEOBECNY), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta 

Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 
 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość.  

Projekt uchwały omówiła Agnieszka Jurecka-Paluch - Zastępca Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

Radny Jerzy Kulpiński zapytał, czy wnioskodawca uzasadnił 5-letni okres dzierżawy. 

Pracownik urzędu Agnieszka Jurecka-Paluch odpowiedziała, że złożył podanie o dzierżawę na 

okres 5 lat i będzie wykonywał tam działalność rolniczą.  

Nie zgłoszono więcej uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr LVI/549/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas 

oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość głosowało 12 radnych. Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Hieronim Górski 

(ZA), Anita Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko 

(NIEOBECNY), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), 

Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Projekt uchwały omówiła  Agnieszka Jurecka-Paluch - Zastępca Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LVI/550/2022 w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość głosowało 12 radnych. Uchwała została podjęta 

większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Hieronim Górski 

(ZA), Anita Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Agnieszka Lenartowicz (ZA), 

Jarosław Lotko (NIEOBECNY), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), 

Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-

Styrcz (ZA) 
 

 



10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik 

na lata 2023-2040. 

Projekt uchwały omówiła Anna Pleban – Skarbnik Gminy. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LVI/551/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 

2023-2040 głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (NIEOBECNY), Anna 

Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), 

Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmian budżetu na 2023 rok. 

Projekty uchwały omówiła Anna Pleban – Skarbnik Gminy.  

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LVI/552/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 

2023-2040 głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (NIEOBECNY), Anna 

Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), 
Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 
 

12. Raport o stanie Miasta i Gminy Chmielnik za 2022 rok. 

Na podstawie art. 28 aa ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym,  Wójt 

co roku do dnia 31 maja przedstawia radzie gminy raport o stanie gminy. Raport obejmuje 

podsumowanie działalności wójta w roku poprzednim, w szczególności realizację polityk, 

programów i strategii, uchwał rady gminy i budżetu obywatelskiego. Rada gminy może określić 

w drodze uchwały szczegółowe wymogi dotyczące raportu. Rada gminy rozpatruje raport, o 

którym mowa w ust. 1, podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała rady gminy w 

sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium wójtowi. Raport rozpatrywany jest w 

pierwszej kolejności. Nad przedstawionym raportem o stanie gminy przeprowadza się debatę. 

W debacie nad raportem o stanie gminy radni zabierają głos bez ograniczeń czasowych. W 

debacie nad raportem o stanie gminy mieszkańcy gminy mogą zabierać głos. Mieszkaniec, 

który chciałby zabrać głos w trybie określonym w ust. 6, składa do przewodniczącego rady 

pisemne zgłoszenie, poparte podpisami: w gminie do 20 000 mieszkańców – co najmniej 20 

osób, w gminie powyżej 20 000 mieszkańców – co najmniej 50 osób. Zgłoszenie składa się 

najpóźniej w dniu poprzedzającym dzień, na który zwołana została sesja, podczas której ma 

być przedstawiany raport o stanie gminy. Mieszkańcy są dopuszczani do głosu według 

kolejności otrzymania przez przewodniczącego rady zgłoszenia. Liczba mieszkańców 

mogących zabrać głos w debacie wynosi 15, chyba że rada postanowi o zwiększeniu tej liczby. 



Po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy rada gminy przeprowadza głosowanie nad 

udzieleniem wójtowi wotum zaufania. Uchwałę o udzieleniu wójtowi wotum zaufania rada 

gminy podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady gminy. W trybie 

artykułu 28 aa ust. 8 ustawy o samorządzie gminnym przewodnicząca rady nie otrzymała 

żadnego zgłoszenia mieszkańca o zabraniu głosu w debacie.  

 

a) Przedstawienie raportu o stanie Miasta i Gminy Chmielnik za 2022 rok. 

Raport o Stanie Miasta i Gminy Chmielnik za 2022 rok w formie prezentacji 

multimedialnej przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik Paweł Wójcik. Burmistrz 

podziękował wszystkim z którymi współpracuje na co dzień.  

b) Debata nad raportem 

Debatę nad Raportem otworzyła Przewodnicząca Rady.  

Radna Edyta Ciopińska odczytała pytanie od mieszkańca, w którym zarzuca on brak 

możliwości uczestnictwa mieszkańców w życiu społecznym i politycznym poprzez zbyt późne 

podanie do informacji ogłoszenia o możliwości wzięcia udziału w debacie nad raportem 

mieszkańców. Naczelnik Wydziału Administracji Urzędu Miasta i Gminy w Chmielniku 

Tomasz Biernacki, przypomniał wszystkim gdzie i w jakich terminach podawane były 

poszczególne informacje dotyczące Raportu o stanie miasta i gminy Chmielnik oraz o debacie 

nad Raportem (podawane były zgodnie z wymogami ustawy tj. informacja o sposobie udziału 

w debacie mieszkańców była zamieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej 31 maja 2023 

r., a 1 czerwca 2023 r. ukazała się na stronie Urzędu Miasta i Gminy Chmielnik, fb oraz w 

aplikacji Moja Okolica) 

Radna Danuta Orkisz zapytała o realizację drogi w Zrecze Duże – Zrecze Małe. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, że w tym momencie trwa debata nad Raportem 

za 2022 rok.  

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady zamknęła debatę nad Raportem.  

c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi wotum zaufania. 

Na podstawie art. 18 ust 2 pkt. 4a i art. 28aa ust 9 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym Rada Miejska w Chmielniku, po zakończonej debacie nad 

przedstawionym Raportem o stanie miasta i gminy Chmielnik za 2022 rok postanowiła udzielić 

wotum zaufania Burmistrzowi Miasta i Gminy Chmielnik. Uchwała wchodzi w życie z dniem 

podjęcia.  

Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt  pod  głosowanie. W głosowaniu wzięło 

udział 14 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr LVI/553/2023 w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Chmielnik wotum zaufania głosowało 10 radnych. Uchwała 

została przyjęta bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady i stanowi załącznik 

do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Hieronim Górski (ZA), 

Anita Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (NIEOBECNY), 



Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz 

(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Aneta Wojtas (ZA), 

Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

13. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta i gminy Chmielnik za 2022 rok: 

 

a) Opinia Komisji Budżetu Finansów i Rozwoju Gospodarczego w sprawie sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Chmielnik 

za 2022 rok; 

 

Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  Agnieszka  

Lenartowicz w kilku zdaniach podsumowała rok 2022 oraz przedstawiła stanowisko komisji. 

b) Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chmielniku; 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Iwona Zwolska-Styrcz odczytała wniosek komisji 

w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy w Chmielniku z tytułu wykonania 

budżetu za 2022 rok. 

c) Opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej: w sprawie przedłożonego przez Burmistrza 

Miasta i Gminy Chmielnik sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2022 wraz z 

informacją o stanie mienia komunalnego i w sprawie opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chmielniku w sprawie absolutorium. 

 

Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej, Agnieszka Lenartowicz oraz Przewodnicząca Rady 

Miejskiej, Anita Jabłońska odczytały opinie  Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Kielcach:  

• Uchwałę nr 4/2023 IX Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Kielcach z dnia 21 kwietnia 2023 roku w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy Chmielnik za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

• Uchwałę nr 12/2023 IX Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Kielcach z dnia 22 maja 2023 roku w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Chmielniku w sprawie absolutorium. 
 

d) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Chmielnik za 2022 rok.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr LVI/554/2023 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Chmielnik za 2022 rok głosowało 10 

radnych. Uchwała została przyjęta bezwzględną większością głosów i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Hieronim Górski (ZA), 

Anita Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (NIEOBECNY), 



Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz 

(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Aneta Wojtas 

(ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 

Chmielnik z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr LVI/555/2023 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Chmielnik za 2022 rok głosowało 10 

radnych. Uchwała została przyjęta bezwzględną większością głosów i stanowi załącznik do 

protokołu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Hieronim Górski (ZA), 

Anita Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (NIEOBECNY), 

Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz 

(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Aneta Wojtas 

(ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

Przewodnicząca podziękowała i pogratulowała burmistrzowi. Razem z 

wiceprzewodniczącymi wręczyły mu kwiaty.  Burmistrz podziękował za wsparcie i pracę na 

rzecz samorządu Przewodniczącej Rady Miejskiej, która w ostatnim czasie wiele pod swoim 

adresem usłyszała przykrych słów i przekazał jej bukiet kwiatów.  

Przewodnicząca ogłosiła przerwę.  

14. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Po wznowieniu obrad, głos zabrała radna Edyta Ciopińska. Zapytała wiceburmistrz kiedy 

będzie oświetlenie na ul. Ogrodowej i Wschodniej w Piotrkowicach.  

Wiceburmistrz Małgorzata Przeździk powiedziała, że 5 czerwca została podpisana umowa 

z wykonawcą na zadania oświetleniowe i harmonogram prac zostanie dopiero ustalony. 

Chciałaby aby większość a nawet wszystkie zadania zostały zrealizowane w 2023 roku.  

Drugie pytanie skierowała do burmistrza i dotyczyło ono pracy ośrodka zdrowia w 

Piotrkowicach - krótkiego czasu przyjęć przez lekarzy. Zapytała czy można wrócić do przyjęć 

lekarskich przez cały poniedziałek i 4 godziny w piątek.  

Burmistrz powiedział, że chciałby aby lekarz w Piotrkowicach przyjmował codziennie. Póki 

co przychodnia boryka się z brakami kadrowymi. Zobowiązał się, że szczegółowo będzie o tym 

informował na sesjach.  

Radna zapytała czy od razu nie można by chociaż podwoić czas pracy lekarza. 

Burmistrz powiedział, że porozmawia w tej sprawie z dyrektor SPZOZ.  

Następnie głos zabrał mieszkaniec Andrzej Nowak. Powiedział, że jak się czyta dokumenty 

na stronie gminy a także dzisiejsze uzasadnienie, to nie wiadomo komu zostało udzielone 

absolutorium. Poprosił o wyświetlenie strony internetowej miasta i gminy i wskazał, że w 

zakładce gdzie jest mowa o burmistrzu w podstawie prawnej działalności burmistrza są 

stosowane określenia raz wójt innym razem burmistrz, odnosi wrażenie, że mamy w gminie 

wójta i że są to zapisy kompromitujące. Przewodnicząca Rady powiedziała, że to są zapisy 



ustawy i poprosiła aby przeszedł do kolejnego tematu. Następnie zapytał na jakiej podstawie 

Przewodnicząca Rady zabrała mu głos na poprzedniej sesji. Przewodnicząca Rady powiedziała, 

że jej ubliżał. Mieszkaniec Andrzej Nowak zapytał jakim słowem jej ubliżył. Przewodnicząca 

Rady powiedziała, że nie jest w stanie dokładnie przytoczyć słów i poprosiła o kolejne pytanie. 

Mieszkaniec powiedział, że odsłuchał i nie słyszał ubliżania.  

Głos zabrała radna Danuta Orkisz, która zapytała Przewodniczącą Rady czy nadal nie ma 

odpowiedzi na zaproszenia, które prosiła aby było wysłane do Zarządu Dróg Powiatowych w 

Kielcach. Przewodnicząca powiedziała, że na każdą sesję zaproszenia są wysyłane.  

Radna powiedziała, że chciałaby aby przyjechali i powiedzieli co dzieje się w sprawie drogi 

w Zreczach. Dodała, że burmistrz mówił, że zabezpieczył pieniądze w budżecie, ale ona ich nie 

widzi. Ponadto dodała, że wniosek poprzedniego radnego, w sprawie drogi Zrecze Duże i 

Zrecze Małe, też nie został uwzględniony i nie ma ani drogi ani pieniędzy w budżecie. 

Powiedziała, że podczas objazdu inwestycji, pokazywane jest to co zostało zrobione, ale uważa 

że należy zrobić objazd po sołectwach i zobaczyć co jest jeszcze do zrobienia.  

Zastępca Burmistrza Małgorzata Przeździk powiedziała, że czekają na rozstrzygnięcie 

konkursu w którym powiat złożył wniosek o dofinansowanie zadania remontowego w Zreczu. 

Powiedziała, że jeżeli chodzi o środki, to cały czas są one zabezpieczone w budżecie w 

wydatkach bieżących.    

Przewodnicząca Rady powiedziała, że objazdy można zorganizować. 

Radny Jerzy Kulpiński zaproponował, żeby radni, którzy chcieliby pokazać to co jeszcze 

jest do zrobienia zgłosili do Przewodniczącej Rady do końca tygodnia. Przewodnicząca Rady 

powiedziała, że tak właśnie zrobi.  

Kolejną osobą, która zabrała głos był mieszkaniec Włodzimierz Wrzesień, który powiedział, 

że na ostatniej sesji wyreżyserowano zadanie pytania dotyczącego modernizacji stadionu przez 

Przewodniczącą Rady oraz udzielenie odpowiedzi na nie przez wiceburmistrz. Wiceburmistrz 

powiedziała wówczas o przesunięciu środków finansowych z jednego zadania na inne. Uważa 

jednak, że zapłacono za niewykonaną pracę i szczegółowo to omówił. Dodał, że sprawa jest w 

prokuraturze. Powiedział, że wg komisji, które opiniowały dzisiejsze absolutorium wszystko 

wygląda dobrze, a dobrze nie jest. Przewodnicząca Rady zapytała czy może zadać pytanie 

przemawiającemu. Odpowiedział aby go „nie poganiała”. 

Następnie mieszkaniec powiedział, że 1 czerwca był w gminie i poprosił pracownika o 

udostępnienie dokumentacji i kosztorysu a osoba ta odmówiła, powiedziała że „burmistrz tego 

zabronił” i poprosiła go o wystąpienie z pismem do urzędu. Odczytał napisane pismo i dodał, 

że na odpowiedź czekał 9 dni. Powiedział, że w innych gminach dokumenty można uzyskać od 

ręki bez składania pism, a odpowiedź jaką uzyskał od burmistrza nie zadowala go – odczytał 

otrzymane pismo. Podczas kolejnej wizyty w urzędzie został poinformowany, że pismo zostało 

źle sformułowane. Napisał więc kolejne (również odczytał), które jeszcze wymagało dopisania 

dodatkowej, odręcznej informacji aby mogło być rozpatrzone. Przytoczył zapisy prawa 

zamówień publicznych i powiedział, że odpowiedź burmistrza jest „totalnym 

nieporozumieniem”, bo pracownik powiedział, że dokumenty są a burmistrz odpisał, że 

dokumentów nie ma. Przewodnicząca Rady powiedziała do mieszkańca, że przecież on wie ile 

kosztowała rewitalizacja rynku. Mieszkaniec Włodzimierz Wrzesień powiedział, że być może 

burmistrz nie chce udostępnić dokumentacji aby nie odkrył tego co odkrył na stadionie. Do 

burmistrza powiedział, żeby się nie uśmiechał bo „ten się śmieje kto się śmieje ostatni”. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o spokój i przejście do rzeczy. Mieszkaniec zapytał czego się 

boją, że nie chcą udostępnić dokumentacji, kosztorysu. Powiedział, że lampy które zostały 

wstawione trzy lata temu spowodowały „egipskie ciemności” i chciałby wiedzieć ile kosztują 



nowe lampy, kosze, ławki. Podziękował tym, którzy się wstrzymali nad dzisiejszym 

głosowaniem. Do pozostałych powiedział, że popierają wszystko z automatu, nieważne dobrze 

czy źle, zgodnie z linią partii, z linią poparcia. Powiedział, że 4,5,6 osób jest w opozycji, reszta 

jest za i ci choćby najgorsze głupstwo zostało wykonane, najgorsza defraudacja pieniędzy 

popierają. 

Przewodnicząca zapytała czy mieszkaniec Włodzimierz Wrzesień wie ile kosztowała 

rewitalizacja płyty rynku. Mieszkaniec powiedział, że nie wie. Powiedział, że będą dalej na ten 

temat rozmawiać jak dostanie dokumentację. Snuje przypuszczenia, że taki kosz czy ławka na 

rynku kosztuje kilka tysięcy. Dodał, że burmistrz zakazał robienia zdjęć dokumentacji, a on ma 

takie prawo. Wywiązała się żywa dyskusja pomiędzy mieszkańcem a przewodniczącą 

dotycząca kosztów rewitalizacji rynku. Zapytał, kiedy otrzyma dokumentację dotyczącą rynku. 

Dodał, że ma prawo jako mieszkaniec robić zdjęcia dokumentacji. Przewodnicząca 

powiedziała, że mieszkaniec doskonale wie ile kosztowała rewitalizacja rynku, bo mówi, że 

jest to 10 milionów dodała do Włodzimierza Września, że jest w ostatnim czasie ekspertem od 

wszystkiego i domyśla się, że żadna odpowiedź go nie usatysfakcjonuje. Zadała pytanie czy 

ktoś chciałby odpowiedzieć na pytania mieszkańca. Nie było chętnych. Włodzimierz Wrzesień 

powiedział, że oglądający sami sobie wnioski wyciągną. Mieszkańcy do niego dzwonią, 

zaczepiają na ulicy, przychodzą  do domu i okaże się wszystko w praniu.  

Głos zabrała wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Agnieszka Lenartowicz, która zacytowała 

fragment Ewangelii św. Mateusza: „Miłujcie nieprzyjaciół Waszych i módlcie się za tych, 

którzy Was prześladują”.  

Więcej osób nie zgłosiło chęci zabrania głosu.  

 

21. Zakończenie obrad. 

Z powodu wyczerpania porządku LVI sesji Rady Miejskiej, Przewodnicząca Rady 

podziękowała za obecność i dokonała zamknięcia obrad  sesji z dnia 19 czerwca 2023 roku. 

Nagranie z sesji dostępne jest na stronie internetowej:   

https://crv.pl/transmisja-swietokrzyskie-rada_miejska_w_chmielniku 

 

Sporządziła: 

Katarzyna Więckowska 

 

https://crv.pl/transmisja-swietokrzyskie-rada_miejska_w_chmielniku

